
Doe je alleen aan 
teamontwikkeling als het 

minder goed gaat?

Laatst vroeg ik een opdrachtgever  
of ik zijn naam en team mocht  
gebruiken in een LinkedIn bericht.  
Dit vond hij een goed idee. Ik heb 
vervolgens het proces van de ac-
tiviteiten beschreven en online 
geplaatst. De reacties die we daar 
kregen waren erg positief. 

Ook kreeg ik een reactie van de  
opdrachtgever met de vraag of ik zijn 
naam en die van het team uit het 
bericht wilde halen. Hij was  
geschrokken van de informatie die  
we hadden gedeeld en volgens hem 
gaf dat een verkeerd beeld van  
zijn team en organisatie. Het gaf naar  
zijn idee een negatieve associatie  
voor buitenstaanders.

In eerste instantie was ik verbaasd 
omdat we van tevoren hadden  
afgesproken dat dit wel mogelijk zou 
kunnen zijn. Natuurlijk ben ik  
tegemoetgekomen aan zijn verzoek 
en heb ik het verhaal  
geanonimiseerd.

Het programma wat we bij deze  
organisatie geven is de blanco 
teamontwikkeling (BTO). Het  
programma waarbij we minimaal 
een jaar bij een team zijn betrokken 
zijn. In dit jaar werken we samen aan 
perspectief. 

Bij mij kwam de vraag op: “Doe je 
alleen aan teamontwikkeling als 
het niet goed gaat?” De realiteit is 
helaas dat dit vaak klopt.
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Wij worden meestal gevraagd als het 
niet goed gaat. Dat is eigenlijk heel 
jammer! Teamontwikkeling zou  
altijd op het vizier moeten staan.  
Onafhankelijk van het idee of het 
goed of minder goed gaat. 

Naar ons idee is teamontwikkeling 
een continu proces. Blijven leren 
en ontwikkelen. Het staat nooit stil. 
Teamontwikkeling kan je ook doen 
met elkaar en heb je niet altijd  
externen bij nodig. 

Het geeft echter ook aan dat we met 
elkaar moeten blijven werken aan 
het paradigma: 

Van: Teamontwikkeling is nodig als 
het niet goed gaat. 
Naar: Teamontwikkeling helpt ons 
continu te werken aan perspectief 
en dus aan versterking van kwali-
teit en samenwerking. 

We hoeven niet voor een 10 te gaan. 
Als we van een 6 een 7 kunnen  
maken, zijn we ook heel goed bezig. 

Hoe geven jullie teamontwikkeling 
vorm in het team waarin je werkt?
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